
Protokół nr 26/2023 
z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

z dnia 24 kwietnia 2023 r. 

W posiedzeniu Komisji udział wzięli: 

1. Beata Sowińska – Wiceprzewodnicząca Komisji
2. Piotr Paczesny – Członek Komisji
3. Marian Batóg – Członek Komisji

Radni nieobecni: 

1. Roman Cech – Przewodniczący Komisji

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Wypracowanie opinii o złożonej skardze na Wójta Gminy Dębnica Kaszubska.
3. Zamknięcie posiedzenia.

Ad. 1-2 
Komisja spotkała się, aby rozpatrzeć wniosek, który wpłynął z Zarządu Wspólnoty Mieszkaniowej 

„Dom Nauczyciela” w Dębnicy Kaszubskiej, ul. ks. Antoniego Kani 30. Pismo to zostało zakwalifikowane 
jako skarga na Wójta Gminy Dębnica Kaszubska. 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

- Iwona Warkocka - Wójt Gminy Dębnica Kaszubska, 

-  poproszony przez żonę Panią  w celu udzielenia komisji potrzebnych 
informacji. 

Komisji przekazano co zostało zrobione w tej sprawie przez Urząd Gminy: 

- 1.12.2022 r. sporządzono notatkę służbową, w której była informacja o przeprowadzeniu rozmowy 
telefonicznej z firmą „u Gospodarza”, aby został uprzątnięty teren pomiędzy budynkiem nr 30 a czerwoną 
szkołą poprzez usunięcie plamy oleju. (Zdjęcie było niewidoczne, ale Pani Katarzyna Zakrzewska wyjaśniła, 
że nie mogła go odtworzyć, kiedy poszła po dokumenty przed komisją). Było tam także napisane 
o zaprzestaniu parkowania samochodów na tym terenie, a także zabranie zepsutego auta. Uzgodniono, że
możliwość parkowania samochodów w celu rozpakowania towaru jest przy ul. Kościelnej (notatka 
służbowa). 

- 18.04.2023 r. przeprowadzono kolejną rozmowę dotyczącą zaprzestania parkowania pojazdów na tym 
terenie. Ponownie ustalono możliwość parkowania przy ul. Kościelnej. Z uwagi na skargi mieszkańców 
kolejny raz zwrócono się o zabranie zepsutego auta. Podczas spotkania mąż Pani 

 poinformował nas, iż ten stary samochód został uprzątnięty, a zepsute płytki 
chodnikowe zostaną naprawione do końca czerwca. 

(*)

(*)(*)



Pani Wójt nadmieniła na tym spotkaniu, że nie możemy nikomu dzierżawić tego miejsca, gdyż nie można 
ograniczyć miejsca parkowania innym, bo przy „Czerwonej Szkole” mamy kilka firm, które też tam parkują, 
kiedy zachodzi potrzeba. 

Komisja rekomenduje działania do wyegzekwowania składanych zobowiązań przez firmę „u Gospodarza”. 
Uwagi mieszkańców są słuszne, dobrze, że dbają o mienie gminne. 

Z dokumentów wynika, że gmina podejmowała działania, aby rozwiązać problem. 

Komisja uznała, że skarga jest bezzasadna. Nie ma konieczność przeprowadzania kontroli przez Komisję 
Rewizyjną. 

Ad. 3 
Zakończono posiedzenie. 

Protokół sporządziła 

Beata Sowińska 

Beata Sowińska ………………………………………………… 

Piotr Paczesny ………………………………………………… 

Marian Batóg ………………………………………………… 

* W dokumencie dokonano anonimizacji danych osobowych osób fizycznych ze względu na ochronę praw i wolności osób
fizycznych zagwarantowanych rozporządzeniem Parlamentu Europejskiego i Rady (UE) 2016/679 z dnia 27 kwietnia 2016 r. w 
sprawie ochrony osób fizycznych w związku z przetwarzaniem danych osobowych i w sprawie swobodnego przepływu takich 
danych oraz uchylenia dyrektywy 95/46/WE (Ogólne rozporządzenie o ochronie danych osobowych).




